
Jaarverslag Stichting Restauratie Kanjermonument Hofkerk 2020


Het eerste coronajaar legde niet alleen de persoonlijke levens van mensen stil maar ook de 
activiteiten van elk van ons leed onder het virus . Wij moesten ons tevreden stellen met video 
vergaderingen. Dat gold eveneens voor onze Stichting.

Actieve fondswerving werd aldus zeer belemmerd. Toch ontving de stichting donaties van 
parochianen en niet parochianen die het onderhoud en noodzakelijke restauratie voor ons 
Rijksmonument na aan het hart liggen. Daar zijn wij heel blij mee. Zie hiervoor ons financiële 
jaarverslag 2020.


Voorts heeft de stichting een subsidie verstrekt aan de Stichting Ontwikkeling en Beheer  Hofkerk.

(SOB Hofkerk).

Omdat het een subsidieaanvraag betrof voor het project Noordbeuk van de Hofkerk heeft het 
bestuur van onze stichting over de aanvraag postief besloten.

De aanvraag betrof een aanvullende subsidie naast een subsidie van de gemeentelijke overheid. 
De SOB Hofkerk zelf  nam eveneens grote kostenposten voor  de aanpassingen voor zijn 
rekening. Ook leverde de realisatie van het project een gedegen meerwaarde wat betreft extra 
gebruiksmogelijkheden voor de toekomst. Daarmee is ook de inkomsten bron van het 
kerkgebouw weer verbeterd. En hiermee geld voor toekomstig onderhoud èn behoud.

Het bestuur vond de aanvraag aldus in overeenstemming met de doelstelling van onze stichting.

We zijn blij dat er door de SOB Hofkerk actief wordt ingezet op dergelijke projecten.


Plannen voor  het komend jaar 2021


Het is voor het bestuur van onze stichting moeilijk in te schatten wat het komend jaar gaat 
brengen. Er is nog zeer veel onzekerheid in verband met  het coronavirus. Dat er een sterke 
belemmering voor maatschappelijke activiteiten zal bestaan is zo veel als duidelijk. Onze hoop is 
dan ook nu gevestigd op particuliere donaties. Maar misschien kunnen  er straks ook weer  
culturele activiteiten worden opgezet in het kerkgebouw en kan de stichting daar in de zijlijn van 
profiteren.

Er zijn geluiden dat de SOB Hofkerk de toegankelijkheid van de ingang aan de zogenaamde 
noordbeuk voor mindervaliden gaat realiseren.  Dat zou weer een kans bieden om ons doel te 
verwezenlijken.



